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دیدگــــــاه

11ورزش a r m a n m e l i . i r

  رضا لک
کارشناس فوتسال  

گفـــت و گـــو 

 محمد عزیزی 
 4 سال محروم شد

ایسنا: شورای صدرو رإی ایران نادو 
محمد عزیزی؛ ورزشکار رشته بوکس 
را به مدت ۴ سال از تمامی فعالیت های 
کنترل  افسران  کرد.  محروم  ورزشی 
دوپینگ ایران نادو دوم خرداد سالجاری 
با حضور در رقابت های انتخابی تیم ملی 
که در شهر زاهدان برگزار شد؛ اقدام به 
نمونه گیری از محمد عزیزی کردند و طبق 
اعلام آزمایشگاه کلن آلمان، ماده ممنوعه 
مصرفی این ورزشکار نورآندوسترون و از 
گروه S۱ است. طبق بند )-۱ -۱۴ ۱۰( 
از مجموعه قوانین ایران نادو، ورزشکار 
محروم، از شرکت در تمامی مسابقات 
داخلی، خارجی و هرگونه فعالیت ورزشی 
در همه رشته های ورزشی محروم خواهد 
بود و دوران محرومیت ۴ ساله است. 
این بوکسور بوکانی مدال برنز تورنمنت 
بین المللی جام جمهوریت قزاقستان، پنج 
دوره قهرمانی و ۲ دوره نایب قهرمانی لیگ 
ایران، ۲ طلای قهرمانی بزرگسالان کشور، 
مدال برنز جوانان و طلای امیدهای ایران را 

در کارنامه خود دارد. 

بحث های داوری لیگ برتر و اعتراضات 
باشگاه ها هنوز ادامه دارد. حسین عسگری، 
رئیس پیشین کمیته داوران در خصوص 

حاشیه های داوری لیگ برتر صحبت کرد. 
  استقلال و کمیته داوران بارها علیه 

یکدیگر موضع گیری کرده اند!
تا به حال در هیچ دوره ای مثل فصل گذشته 
و امسال اشتباهات داوری نداشتیم. تازه الان 
تجهیزات خوبی مثل دوربین ها و فضای مجازی 
وجود دارد. داور اشتباه می کند، ولی اشتباهات 
باید چارچوب داشته باشد. از ابتدای این فصل 
تا به حالا دو سه اشتباه فاحش داوری رخ داده 
و در نتایج تاثیر مستقیم داشته است. گل سالم 
ذوب آهن در این هفته مقابل مس به اشتباه 
مردود اعلام شد. دو آفساید در بازی مهم فولاد 
گرفته شد و اشتباه عجیب کمک داور در بازی 
مس رفسنجان و تراکتور که البته با اصلاح داور 
ختم به خیر شد، اتفاقات عجیب داوری بود. 
فدراسیون به اعتراضات باشگاه ها توجهی ندارد 
و اتفاقا همین بیانیه ها فشار زیادی به داوران 
وارد می کند. در اساسنامه و کمیته انضباطی 
فدراسیون وجود دارد که می شود با اظهارات و 
بیانیه ها مقابله کرد. سوال اینجاست چرا جلوی 
این بیانیه ها و اعتراضات گرفته نمی شود؟ مگر 
قانون نوشته نشده است؟ چرا وقتی تیمی از 
داوری نفع می برد آن را اعلام نمی کنند که اگر 
فردا همان تیم ضرر کرد صدای اعتراضش کل 

فوتبال را فرا نگیرد؟
  معاون استقلال مدعی شده تلفن 

داوران باید شنود شود!
در کل دنیا نمونه های این مسائل را زیاد 
دیدیم. برای اینکه جلوی فساد گرفته شود 
این کارها انجام می شود. هیچ کس نمی تواند 
بگوید در هیچ شغلی این مسائل وجود ندارد. 
در مثلا همه شنیدند رئیس فیفا و رئیس یوفا 
فساد کردند. اگر این اظهارنظر کلی گرفته 
شده مشکلی وجود ندارد، اما اگر منظور 
معاون استقلال داور خاصی بوده پس او 
اتهام زده است. معمولا کسی که این حرف 
را می زند حواسش جمع است که طرف 
باشگاه و تیم خودش را بگیرد، ولی وقتی در 
کوران اعتراضات به یک داور چنین صحبت 
می شود فشار روی یک داور وارد خواهد شد. 
اگر یادتان باشد 8 ماه پیش آقای صالحی 
در تلویزیون ادعایی مطرح کرد و گفت در 
داوری فساد وجود دارد؛ اما بعداز آن چه 
اتفاقی افتاد؟ آیا تصمیمی گرفتند؟ در این راه 
نهادهای نظارتی و امنیتی باید کمک کنند 
چون فدراسیون فوتبال به تنهایی نمی تواند 

کاری انجام بدهد. 

خارج ازمستطیل سبز

 حسین  عسگری: 
  فدراسیون 

به اعتراضات باشگاه ها 
توجهی ندارد

خبــــــر
  مسی، رونالدینیو، بوفون 

و مورینیو در بازی صلح 
قرار است در آستانه جام جهانی ۲۰۲۲، 
یک دیدار دوستانه به یاد »دیگومارادونا« در 
ورزشگاه المپیکو شهر رم برگزار شود. تاکنون 
حضور لیونل مسی مهاجم پاری سن ژرمن و 
تیم ملی آرژانتین، رونالدینیو برزیلی، جان 
لوئیجی بوفون ایتالیایی و ژوزه مورینیو 
سرمربی رم در این دیدار قطعی شده است. در 
آستانه آغاز جام جهانی قطر، مسابقه صلح به 
یاد دیگومارادونا برگزار می شود.  مسی که در 
حال حاضر از ناحیه ساق پا با پار ی سن ژرمن 
مصدوم است؛ گفت: من از این فرصت برای 
حضور در کنار پاپ و همه این بازیکنان بزرگ 
سپاسگزارم. مهم است که هر یک از ما به این 
دعوت برای صلح بپیوندیم. باهم می توانیم 
تفاوت ایجاد کنیم! پیش از این ورزشگاه 
ناپولی ایتالیا به نام او نام گذاری شد. در کنار 
ورزشگاه ناپولی، لیگ فوتبال آرژانتین نیز 

به نام دیگو مارادونا تغییر نام داد. 

 

تغییر نسل فوتسال به زمان نیاز دارد

   رکورد
شاگردان رحمتی در دیدار با پیکان در روزی 
که می توانستند برنده باشند، به یک امتیاز بسنده 
کردند. ولی روند شکست ناپذیری آنها ادامه پیدا کرد 

تا رکوردشکنی کنند.

  چهره 
یحیی که همیشه با کلاه در تمرین حضور می یافت، 
از زمان تراشیدن موها، این کلاه را کنار گذاشته و 
مدل جدید موهایش به این شکل درکانون توجهات 

قرارگرفته است.

        مسافر جام جهانی 
مرتضی پورعلی گنجی، به تمرینات پرسپولیس 
بازمی گردد و خود را آماده جدال با مس رفسنجان 
می کند. مدافع موردعلاقه کی روش یکی از مسافران 

قطعی قطر است.

ت
شــ

س نو
عک

 فوتبـــال داخلـــی 
  ایسنا: رشید مظاهری به دلیل مصدومیت نمی تواند 
سپاهانی ها را همراهی کند. سپاهانی ها در چند هفته گذشته 
چند غایب در لیست بازیکنان خود داشتند و همین مساله این 
تیم را با مشکلاتی مواجه کرد اما به نظر می رسد این بازیکنان در 
هفته های پیش رو بتوانند تیم شان را همراهی کنند. جلال الدین 
علی محمدی، محمد دانشگر و مانوئل فرناندز، سه بازیکن 
سپاهان که به دلیل مصدومیت از همراهی تیم شان محروم 
بودند، با بهبودی وضعیت شان می توانند در ترکیب سپاهان قرار 
بگیرند. از سوی دیگر رشید مظاهری، دروازه بان این تیم پیش 
از دیدار با پرسپولیس در تمرینات این تیم آسیب دید، هنوز 
وضعیت مبه همی دارد و باید دید چه زمانی آماده بازگشت به 

میادین می شود. 
  فارس: کمیته داوران فدراسیون فوتبال هفته گذشته 
از برخی داوران لیگ برتر که در تست های آمادگی جسمانی 
پیش فصل مردود شدند، باردیگر تست گرفت. برهمین اساس 
نفراتی مثل سیدمهدی سیدعلی، محمد حسین  زاهدی فر، 
علی صفایی، رضا عادل، میثم حیدری و... که در تست ابتدای 
فصل مردود شده بودند، با قبولی در تست جدید از این هفته 
می توانند در لیگ یک قضاوت کنند. البته کمیته داوران در نظر 
دارد از این نفرات باتجربه از هفته دهم لیگ برتر استفاده کند. 
البته اشکان خورشیدی به دلیل ناراحتی جسمانی در این تست 
شرکت نکرد و قرار است به زودی از وی تست جدیدی گرفته 
شود. علی خسروی، عضو کمیته داوران فدراسیون فوتبال این 

موضوع را تایید کرد. 

 درویش؛ عملکرد خوب و بدون حاشیه!
سال  پنجم

شماره   1389

تیم ملی فوتسال ایران در فینال جام ملت های آسیا مقابل 
ژاپن تن به شکست داد. تیم ملی فوتسال ایران مقابل ژاپن 
بسیار قدرتمند و عالی بازی کرد. این دیدار نخستین بازی 
بود که فوتسال کشورمان، تیم ژاپن را در کل ۴۰ دقیقه در 
اختیار داشت. در هر دو نیمه ایران بر توپ و میدان مسلط 
بود و نگذاشت ژاپن موقعیت های زیادی را روی دروازه ما 
خلق کند. ژاپن در این دوره از مسابقات بسیار مرموز بود و 
مقابل ایران نیز آنالیزی خوبی از عملکرد ما داشتند. آنها در 
فینال فضاهای کناری را از تیم ایران گرفتند و سعی در بازی 
مستقیم داشتند که در نهایت با درخشش دروازه بان شان 
موفق شدند قهرمان آسیا شوند. تیم ملی فوتسال ایران در 
دو نیمه دیدار فینال موقعیت های زیادی روی دروازه ژاپن 
داشت، اما این فرصت های بسیار خوب در نهایت منجر به خلق 
گل نشد و نتوانستیم به نتیجه دلخواه خود برسیم.  مسیر برای 
رشد و تجربه اندوزی باید با میدان دادن به جوانان مهیا شود، 
اما همیشه جوانگرایی تاوان سختی دارد. وحید شمسایی نیز 
نسل فوتسال را تغییر داد و نفراتی را به تیم ملی دعوت کرد که 
برخی از آنها اصلا تجربه بازی در سطح بین المللی را نداشتند. 
اما بهتر بود بازی های دوستانه سنگین تری برای بازیکنان 
جوان تدارک دیده می شد تا نفرات کم تجربه با تیم های 
بزرگ تر بازی کنند و سپس به رقابت های رسمی همچون 
جام ملت های آسیا بروند. بازیکنانی که در جام ملت ها به 
میدان رفتند از نفرات خوب لیگ برتر فوتسال کشورمان 
بودند و به طور حتم نفرات با استعداد دیگری هم در مسابقات 
لیگ هستند که سطح بالایی دارند؛ در آینده این جوانان 
می توانند برای کسب مقام ها و جایگاه های مهم فوتسال جهان 
به فوتسال ایران کمک کنند. تغییر نسل به زمان نیاز دارد و 
لازم است تا از این تیم جوان شده حمایت همه جانبه شود. 
همچنین باید اردوهای منظم و بازی های تدارکاتی زیادی 
برای تیم ملی فوتسال ایران مهیا شود تا بازیکنان جوان در این 
دیدارها کسب تجربه کنند. شمسایی شناسنامه و برند فوتسال 
ایران در جهان است و باید همه جامعه فوتسال و فدراسیون 

فوتبال برای کاری که او شروع کرده از آن حمایت کنند. 

آرمان ملی: پرسپولیس در فصل جاری چند هفته ای 
صدرنشین بود؛ اما شکست مقابل »تراکتور« باعث شد 
صدرنشینی این تیم از دست برود ضمن اینکه در خصوص 

تغییرات در مدیریت باشگاه نیز صحبت هایی مطرح شد. 
  انتصاب

با نظر مجمع باشگاه پرسپولیس، مدیرعامل جدید این باشگاه 
معرفی شد. ۲۲ دی سال ۱۴۰۰ »ایسنا« نوشت: پس از جلسه ای 
با حضور وزرای ورزش وجوانان، اقتصاد و دادگستری و اعضای 
هیات مدیره باشگاه پرسپولیس، رضا درویش به عنوان مدیرعامل 
جدید این باشگاه انتخاب شد. درویش سابقه مدیرعاملی 
باشگاه سایپا را در کارنامه دارد و ارتباط خوبی هم میان او و 
برخی پیشکستوتان باشگاه برقرار است. همچنین درویش، 
ذوالفقارنسب، علیپور، مسجدی و پوراحمدی به عنوان اعضای 
هیات مدیره باشگاه پرسپولیس معرفی شدند. این انتصاب پس 
از استعفای سیدمجید صدری از سرپرستی باشگاه پرسپولیس 

انجام شد. 
  عملکرد

رضا درویش که از اواسط فصل گذشته به پرسپولیس آمده 
بود، بازیکنان مطرحی را در نقل وانتقالات به این تیم اضافه کرد؛ 
اما از همان ابتدای نقل وانتقالات شایعاتی در خصوص هزینه های 
کلان پرسپولیس برای جذب بازیکن به گوش می رسید که البته با 
انتشار ارقام کادرفنی و بازیکنان این تیم مشخص شد که برخی از 
ارقام مطرح شده با واقعیت فاصله دارد؛ اما با این همه این مسائل 
باعث نشد تا رضا درویش همچنان حاشیه امنیتی یا در اطراف 

خود احساس کند. در مقاطع مختلف بارها شایعه برکناری 
وی شنیده می شد، اما وی همچنان سکاندار مدیریت باشگاه 

پرسپولیس است. 
  تغییر در کادرمدیریتی؟

تعدادی از بازیکنان قدیمی پرسپولیس که قراردادهای خود 
را در فصول گذشته تمدید کرده و در لیست یحیی گل محمدی 
مانده بودند نشست هایی را با رضا درویش برگزار کردند تا شاید 
بتوانند رقم قراردادهای خود را همچون بازیکنان تازه وارد 
چشمگیر کنند. »مهر« نوشت: مدیرعامل باشگاه پرسپولیس 
نیز موضوع را با هیات مدیره در میان گذاشت؛ اما آنها هشدار 
ورود سازمان بازرسی به پرونده متمم قراردادها را دادند تا 
درویش نتواند برای افزایش مبلغ قرارداد بازیکنانی همچون 
مهدی عبدی، امید عالیشاه و… ورود کند. از این رو درویش 
هیچ حقی برای افزایش مالی قراردادهای فصل های گذشته 
ندارد و اگر هر بازیکنی برای فصل جاری پول دریافت کند 
ورود سازمان بازرسی را به قراردادها به همراه خواهد داشت. 
شکست یک بر صفر پرسپولیس مقابل تراکتور نخستین باخت 
خانگی سرخپوشان پایتخت در فصل جاری رقابت های لیگ برتر 
محسوب می شد. هفته گذشته حسین خبیری، عضو هیات مدیره 
باشگاه پرسپولیس، درباره استعفا یا برکناری درویش تاکیدکرد: 
عملکرد آقای درویش تا حالا خیلی خوب بوده است و هیچ دلیلی 
برای این موضوع وجود ندارد. هیچ خواسته ای نیز از جانب او 
درباره استعفا مطرح نشده است همه چیز به خوبی در حال 
پیگیری است. این عضو هیات مدیره پرسپولیس گفت: من واقعا 

درک نمی کنم وقتی یک مجموعه در صلابت و سلامت کامل 
در حال کارکردن است چنین شایعاتی بی پایه و اساسی مطرح 
می شود. خبیری بیان داشت: براساس توافق صورت گرفته از این 

به بعد رضا درویش، سخنگوی هیات مدیره خواهد بود. 
  مشکل زمین

یکی از دغدغه های کادرفنی برای آماده سازی بازیکنان در 
ادامه مسیر لیگ، زمین تمرین سرخپوشان است. پرسپولیس 
این روزها در شرایطی در استادیوم شهید کاظمی تمرینات خود 
را دنبال می کند که چمن این زمین با مشکل مواجه است و زمینه 
آسیب جدی به بازیکنان را شکل داده است. در این رابطه یحیی 
گل محمدی در گفت وگویی که با رضا درویش و دیگر اعضای 
هیات مدیره داشته، خواهان حل این موضوع شده است. درویش 
در این زمینه قول مساعد داده تا پایان هفته این مشکل را حل 
کرده و زمینه عقد قرارداد با یک زمین تمرین دیگر را در تهران 
فراهم سازد. سرخپوشان فصل گذشته با توجه به همین مشکل، 
مدتی در زمین تهرانسر تمرینات خود را دنبال می کردند و 
احتمالا باردیگر با عقد قرارداد با این مجموعه، تمرینات را در 

تهرانسر دنبال کنند. 
  نظر رویانیان 

محمد رویانیان در گفت وگو با »ایلنا«، پیرامون شایعاتی در 
خصوص تغییرات مدیریتی سرخابی ها اظهارداشت: مسلما این 
تغییرات و عدم ثبات به هر دو باشگاه ضربه وارد می کند. بعداز 
اینکه سال ۱39۲ از باشگاه پرسپولیس رفتم 7 مدیر به باشگاه 
آمدند که قطعا این حجم از تغییرات و عدم ثبات به باشگاه ضربه 
زد. خروج مدیران به کارهای فعلی، پرونده های قضائی و حقوقی 
باشگاه ضرر می رساند. به هرحال وزارت ورزش این مدیران را 
تعیین و تایید کرده و هیات مدیره انتخاب کرده است. با اجرای 
تغییرات کارهای در دست اقدام هر ۲ باشگاه عقب می افتند 
و روند توسعه آنها کُند می شود. وی در پاسخ به این سوال که 
عملکرد رضا درویش را چطور ارزیابی می کند، گفت: از آنجا 
که در باشگاه سمتی ندارم و از بیرون به ماجرا نگاه می کنم، 
نمی توانم ارزیابی دقیقی داشته باشم. اما به عنوان یک هوادار، 
یکی از خروجی های کار او تیمی است که تشکیل شده که انصافا 
نتایج خوبی گرفته و عملکرد مناسبی داشته است. با وجود خیلی 
حاشیه ها مجموعا کار وی مثبت بوده است. ممکن است در کار 
درویش ضعف هایی باشد اما راه حل تقویت هیات مدیره و نظام 
مدیریتی حاکم بر باشگاه است. پرسپولیس تا الان توانمند و 
مدعی قهرمانی ظاهر شده است. مدیرعامل پیشین باشگاه 
پرسپولیس ادامه داد: شاگردان گل محمدی در 8 مسابقه ۱5 
امتیاز کسب کردند و روند خوبی داشتند. هر چند در ۲ مسابقه 
پایانی مقابل تراکتور و سپاهان از روند همیشگی کمی دور شدیم. 
شاید انتظار ما بیشتر باشد، اما مشکلی در تیم نداریم. رویانیان 
در پاسخ به اینکه کدام بازیکن پرسپولیس عملکرد خوبی دارد، 
گفت: مهدی ترابی، وحید امیری و علیرضا بیرانوند بازیکنان 

پرسپولیسی خوبی هستند. 

 بیــن المــلل
  دو باشگاه اتلتیکومادرید و بارسلونا بر سر انتقال نهایی 
»آنتوان گریزمان« به توافق نهایی دست پیدا کردند. آنتوان 
گریزمان نتوانست در بارسلونا انتظارات را برآورده کند و 
به همین خاطر از این تیم جدا شد و به صورت قرضی به 
اتلتیکومادرید برگشت. گریزمان در اتلیتکومادرید به روزهای 
خوب خود نزدیک تر شده است و همین باعث شد تا این باشگاه 
مادریدی او را به صورت نهایی بخرد. باشگاه اتلتیکومادرید از 
خرید قطعی گریزمان خبر داد. این باشگاه مادریدی نوشت: 
باعث خوشحالی ماست که با گریزمان تا سال ۲۰۲۶ قرارداد 
امضا کردیم و این بازیکن رسما و با قراردادی نهایی به تیم 

پیوست.
  براهیم دیاز، هافبک تهاجمی میلان امیدوار است ماه 

آینده همراه با اسپانیا در قطر حضور داشته 
باشد اما مطمئن نیست که فصل آینده کجا 
خواهد بود. دیاز نمی داند در پایان فصل به 
رئال مادرید باز خواهد گشت یا نه، زیرا او 

تلاش می کند با بازی در میلان راهی 
جام جهانی شود. دیاز سومین فصل 
حضور قرضی خود در سن سیرو را 
سپری می کند و روز شنبه در پیروزی 
۲ بر صفر مقابل یوونتوس دومین گل 
خود را در این فصل به ثمر رساند. 
طبق گزارش ها، قهرمان سری آ باید 
۲۲ میلیون یورو برای جذب دائمی 
این هافبک بپردازد.  این بازیکن ۲3 
ساله به آینده خود فکر نمی کند زیرا 
تلاش می کند تا جام های بیش تری برای 
روسونری به دست آورد. او گفت: اکنون 
روی میلان متمرکز شده ام. بعدا چه اتفاقی 
می افتد برای هیچ کس معلوم نیست. آینده 
مشخص خواهد شد، ما نمی دانیم فردا 
چه اتفاقی می افتد، من در میلان هستم و 
می خواهم بازی کنم و تیمم را به قهرمانی 

برسانم. 

تیم ملی فوتبال ساحلی ایران از دهم آبان به مدت چهار روز 
در امارات متحده عربی با تیم های از چندقاره برای قهرمانی 
دوباره در جام بین قاره ای فوتبال ساحلی رقابت می کند. ایران 
در این مسابقات با آمریکا، ژاپن و پاراگوئه هم گروه است؛ 
دیدار ایران و آمریکا روی شن های ساحلی امارات می تواند 
پیش درآمدی برای رقابت بزرگ فوتبال دو کشور روی چمن 

ورزشگاه های قطر باشد. 
  عملکرد درخشان ایران

ساحلی بازان ایران تاکنون در 8 دوره جام بین قاره ای 
شرکت کرده اند. ایران و برزیل سه قهرمانی در این مسابقات 
دارند و روسیه که در مسابقات امسال، غایب است چهار 

قهرمانی کسب کرده است. تیم ملی فوتبال ساحلی ایران 
علاوه بر سه قهرمانی، دو نایب قهرمانی، دو سومی و یک 
چهارمی هم در کارنامه اش ثبت کرده است. رقبای ایران در 
مرحله گروهی اما تاکنون عنوانی در جام بین قاره ای کسب 
نکرده اند و روی کاغذ، ساحلی بازان ایران کار آسانی برای 
صعود از گروه دارند. ژاپن، آمریکا و پاراگوئه رقیبان سختی 
برای ایران نخواهند بود. در این میان، دیدار ایران و آمریکا 
می تواند بسیار جالب توجه باشد. چند روز بعداز تقابل ایران 
و آمریکا روی ساحل امارات، تیم های ملی فوتبال دو کشور 
باید در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر روبه روی هم صف آرایی کنند 
و از این رو، پیروزی ساحلی بازان ایران برابر آمریکا می تواند 

پیش درآمدی بر موفقیت احتمالی تیم ملی در قطر باشد. 
  بهترین بازیکنان ایرانی 

در سال ۲۰۱۴، محمد احمدزاده، کاپیتان تیم ملی فوتبال 
ساحلی ایران با به ثمر رساندن ۶ گل در کنار برونو ژاویر 
برزیلی، دمیتری شیشین روس و تاکاسوکه گوتوی ژاپنی 
عنوان بهترین گلزن مسابقات را کسب کرد. در آن سال، 
ایران به مقام چهارم رسید. در سال ۲۰۱9 نیز امیر اکبری با 
زدن ۶ گل به این تنهایی عنوان آقای گلی را از آن خود کرد. 
ایران در آن سال قهرمان جام بین قاره ای شد. در سال ۲۰۱3، 
محمد احمدزاده از ایران عنوان بهترین بازیکن جام را کسب 
کرد. در آن سال، تیم ملی ایران نخستین قهرمانی اش در 
این مسابقات را کسب کرد. در سال ۲۰۱۶،  پیمان حسینی، 
سنگربان تیم ملی ایران عنوان بهترین دروازه بان مسابقات 

را کسب کرد.  

تقابل ایران آمریکا؛ از »ساحلی« تا »چمن«! 

 حجت کریمی، عضو  هیات مدیره استقلال: 

با اعصاب هواداران استقلال بازی می کنند 
حجت کریمی؛ عضو هیات مدیره باشگاه استقلال گفت: با 
اعصاب و روان هواداران بازی می کنند، شاید نمی خواهند این 

تیم بالای جدول باشد.
  رأی پرونده ساپینتو

حجت کریمی در گفت وگو با »فارس«، در مورد رأی 
صادرشده در خصوص پرونده »ریکاردوساپینتو« در کمیته 
انضباطی، اظهارداشت: جریمه نقدی در رأی صادر شده مبلغ 
زیادی است. مگر چه اتفاقی افتاده است؟ اگر تصادفی اتفاق 
بیفتد و خدای ناکرده اتفاقی برای فردی بیفتد دیه او آنقدر 
نمی شود. ما به این مبلغ اعتراض داریم و قرار است باشگاه 

اعتراض خودش را اعلام کند.
  صدرنشینی؟!

کریمی با اشاره به داوری دیدار هفته هشتم مقابل فولاد، 
عنوان کرد: این هفته واقعا در حق استقلال بی انصافی و اجحاف 
شد. خودم در ورزشگاه بودم و عملکرد تیم را از نزدیک دیدم. 
موقعیت های خیلی خوب و زیادی داشتیم که به هرحال تبدیل 

به گل نشد، اما گذشته از این به نظر می رسد داوری ها به گونه ای 
است که استقلال روند صعودی نداشته باشد. چند کارشناس 
داوری هم خطای پنالتی بازیکن فولاد را تایید کردند. متاسفانه 
با اعصاب و روان هواداران بازی می کنند. شاید نمی خواهند 
استقلال بالای جدول باشد و شاید هم مثل قدیم داور خوب 
ندارند. وی افزود: با این وضعیت سخت اقتصادی، هزینه زیادی 
برای آماده سازی یک تیم می شود تا بتواند برای یک مسابقه به 
زمین برود و وقتی بدون نتیجه از زمین خارج می شود، همه 
این هزینه ها از دست رفته است. از طرفی سرمربی ما را محروم 
می کنند. در این بازی هم داور به خسرو حیدری و کمک سایپنتو 
کارت داد. این ها چه معنی دارد؟ استقلال عملکرد خوبی داشته 

است.
  کار حقوقی؟!

کریمی در خصوص اظهارات خداداد افشاریان مبنی بر اینکه 
فرشید سمیعی )معاون حقوقی باشگاه استقلال( 9۰دقیقه 
فوتبال ندیده و مستاجر فوتبال است، بیان کرد: متاسفانه ادبیات 

افشاریان خوب نبود. کار هرکسی مشخص است. کار فرشید 
سمیعی هم حقوقی است. نباید فوتبال بازی کند. مثل اینکه 
بگوییم افشاریان بیاید کار حقوقی انجام بدهد. او که نمی تواند 
کار حقوقی انجام بدهد. باید به کار داوری بپردازد. سمیعی هم 
باید پیگیر این مسائل باشد. وی افزود: من به عنوان یک مدیر 
باشگاه وظیفه مدیریت دارم، قرار نیست بازیکن تیم باشم یا 
درون دروازه  بایستم! واحد فنی کار خودش را انجام می دهد و 
واحد حقوقی هم کار خودش را، قرار است یک مجموعه و سازمان 
کار کند. هر کسی در حوزه خودش کار می کند. متاسفانه صحبت 
ناشیانه ای بود. الان که تماشاگران در استادیوم ها حضور ندارند 
مشخص می شود که سرمایه اصلی هر باشگاهی هستند و باید 
قدرشان را بدانیم. در این شرایط انگار تیم ها در کوچه بازی 
دوستانه انجام می دهند اما متاسفانه به راحتی با احساسات 

هواداران خیلی بازی می کنند.
  فرار رو به جلو

عضو هیات مدیره باشگاه استقلال در مورد صحبت های چند 
روز اخیر اعضای تیم ذوب آهن و ابراز نگرانی از داوری بازی این 
هفته، تصریح کرد: این حرف ها فرار رو به جلوست. باید ببینیم 
تیم داوری در روز مسابقه و در زمین چه عملکردی دارد. ما از 
حقمان دفاع می کنیم و نباید در این مورد شایعه و شبهه بسازند.


